

Title (en)

Lighting and hanging-up device for carrying objects and modular assembly of such lighting and hanging-up devices.

Title (de)

Beleuchtungs- und Hängevorrichtung in Einzelausführung und in modularer Bauweise zum Aufhängen von Objekten.

Title (fr)

Dispositif d'éclairage et de suspension d'une cimaise et ensemble modulaire d'éclairage et de suspension de cimaises.

Publication

EP 0551041 A1 19930714 (FR)

Application

EP 92403566 A 19921229

Priority

FR 9200108 A 19920108

Abstract (en)

The invention relates to a device for lighting and hanging at least one carrying body rod (9), characterised in that it comprises a base (1) which can be fixed against a wall (2) or a ceiling, and at least one first profile section constituting a cornice (3), with, in cross-section, a vertical portion (4) forming at the top a cavity (5) for attachment to the said base (1), and at the bottom a lip (6) for receiving one end (7) of a possible carrying body support (8), and for horizontal stabilisation by a couple exerted between the said base (1) and the said carrying body support (8), and a horizontally inclined portion (10), of concave shape towards the said top of the vertical portion (4), and provided with first electrical supply means for at least a first light source (38); a near end (13) of the said horizontally oriented portion (10) constitutes a vertical bearing surface for the said end (7) of the carrying body support (8). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif d'éclairage et de suspension d'au moins une tige de cimaise (9), caractérisé en ce qu'il comporte une embase (1) propre à être fixée contre un mur (2) ou un plafond et au moins un premier profilé constituant une corniche (3) présentant en section une portion verticale (4) formant en partie supérieure une cavité d'accrochage (5) à ladite embase (1) et en partie inférieure un bec (6) de réception d'une extrémité (7) d'un support de cimaise éventuel (8) et de stabilisation horizontale par un couple s'exerçant entre ladite embase (1) et ledit support de cimaise (8), et une portion à tendance horizontale (10) de forme concave vers ladite partie supérieure de la portion verticale (4) et munie de premiers moyens d'alimentation électrique d'au moins une première source lumineuse (38); une extrémité proximale (13) de ladite portion à tendance horizontale (10) constituant une surface d'appui vertical pour ladite extrémité (7) du support de cimaise (8). <IMAGE>

IPC 1-7

F21S 3/02; F21V 21/34

IPC 8 full level

A47G 1/16 (2006.01); **F21S 8/00** (2006.01); **F21S 8/06** (2006.01); **F21V 21/34** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47G 1/1686 (2013.01 - EP US); **F21S 8/036** (2013.01 - EP US); **F21S 8/06** (2013.01 - EP US); **F21V 21/02** (2013.01 - EP US);
F21V 21/34 (2013.01 - EP US); **F21W 2131/304** (2013.01 - EP US); **F21Y 2103/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] EP 0324466 A1 19890719 - BUSCHFELD HANS
- [A] US 4725931 A 19880216 - BOURDON CLAUDE [CA]
- [A] DE 3836979 A1 19900510 - BERGSTRAESZER HANNO [DE]

Cited by

FR2717559A1; EP0763691A1; FR2834139A1; US11731095B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0551041 A1 19930714; EP 0551041 B1 19960501; AT E137576 T1 19960515; AU 3048892 A 19930715; AU 660517 B2 19950629;
DE 69210382 D1 19960605; DE 69210382 T2 19970123; FR 2685948 A1 19930709; FR 2685948 B1 19940318; US 5331526 A 19940719

DOCDB simple family (application)

EP 92403566 A 19921229; AT 92403566 T 19921229; AU 3048892 A 19921231; DE 69210382 T 19921229; FR 9200108 A 19920108;
US 5193 A 19930104